
 

 

Verslag Raadsdebatten d.d. 3 juli 2018 

 

Datum 03-07-2018 

Tijd 21.00 uur 

Locatie Raadszaal 

Voorzitter 

Griffier 

Drs. A.E.H. van der Kolk 

Drs. R.J.M. Ros 

 

Aanwezige leden:  M.J.A. Elzinga (GBT), A. Engels (GBT), H.J. Pape (GBT), L. Beulakker-

Mulder (GBT), G. Albersen (GBT), G. Laarman (GBT), S.C.S. Makkinga 

(GBT), W. Dekker (GBT), A. van Veen (GBT), J.H.N. Sloot (GBT), J. Jager-

Lubbelinkhof (GBT), J. Kuilder (CDA), H. Kerkdijk (CDA), F.M. Smelt 

(CDA), G. Smelt (CU), A.T. Huisjes (CU), J.J. Jonker (SGP), E.F. Veltmeijer 

(PVV), H.R.G. Kobes (VVD), S.M. Reusken (PvdA/GL). 

Afwezige leden: F. Stolte (GBT), F. Bramer-Hegen (CDA), G. Hilberink (CU).  

 

De behandeling van de agendapunten is ook te beluisteren en te bekijken via de website. 

- Ga naar www.twenterand.nl 

- Kies “Bestuur & Organisatie” en vervolgens “Uitzending vergaderingen” 

- Klik op de link en vervolgens op de gewenste datum in de kalender 

Dit geluidsbestand c.q. videobeeld wordt geacht onderdeel uit te maken van dit verslag. 
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VVGB omgevingsvergunning Beerzerhooiweg 1 te Beerzerveld 

Portefeuillehouder: L.J. Harmsen 

Aangemeld: GBT, CDA, CU, SGP, VVD 

 

Mevrouw B. de Ruiter spreekt in namens Stichting VROM / Stichting Leefbaar 

Buitengebied (bijlage 1).  

 

Toezegging: 

-Portefeuillehouder Harmsen zegt toe vóór de raadsvergadering de raad te 

informeren over de risico- inschatting van het traject en de evt. financiële 

consequenties voor de gemeente. 

 

 

http://www.twenterand.nl/
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Besluit 

1. de bij dit besluit behorende zienswijzennota vast te stellen; 

2. een verklaring van geen bedenkingen af te geven voor de aangevraagde 

omgevingsvergunning eerste fase van 27 juli 2016 ten behoeve van een 

zeugenhouderij aan de Beerzerhooiweg 1 in Beerzerveld. 

 

De voorzitter concludeert dat dit onderwerp op de bespreekagenda wordt 

geplaatst voor de raadsvergadering van 17 juli 2018. 

 

De voorzitter stelt voor om na agendapunt 2, eerst agendapunt 4 te 

behandelen en vervolgens, indien de tijd het toe laat, verder te gaan met 

punt 3. De raad stemt hiermee in.  
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Verordening tot wijziging van de Algemene Subsidieverordening Gemeente 

Twenterand 2017 

Portefeuillehouder:  L.J. Harmsen 

Aangemeld: GBT, CDA, CU 

 

De voorzitter geeft aan dat er een omissie zit in het raadsvoorstel, in de 

inleiding wordt artikel 16 lid 4 genoemd, dit moet zijn artikel 17, lid 4.  

 

Toezegging:  

-Portefeuillehouder Harmsen zegt toe te kijken naar de mogelijkheden om als 

gemeente in te zetten op ondersteuning bij evenementen die plotsklaps 

ontstaan en zal de raad hierover informeren.  

 

Besluit 

Vast te stellen de volgende verordening tot wijziging van de Algemene 

Subsidieverordening Gemeente Twenterand 2017: 

Artikel I 

De Algemene Subsidieverordening gemeente Twenterand wordt als volgt 

gewijzigd: 

A. In artikel 1 Begripsomschrijvingen wordt sub i (volgend op sub h) 

toegevoegd: “Onder een regionaal werkende instelling wordt verstaan een 

instelling die voor meerdere gemeenten werkt en op substantiële wijze wordt 

gesubsidieerd door deze gemeenten. 

Artikel II 

De Algemene Subsidieverordening gemeente Twenterand 2017 wordt als volgt 

gewijzigd: 
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A. In artikel 17 lid 4 wordt de tekst vervangen door: ” Indien er sprake is van 

meerdere subsidie-verstrekkers dan zijn de leden 2 en 3 niet van toepassing 

omdat bij deze subsidieverstrekkers maatwerk plaats vindt.” 

Artikel III 

Deze verordening treedt in werking op 1 augustus 2018. 

 

De voorzitter concludeert dat dit onderwerp op de akkoordagenda wordt 

geplaatst voor de raadsvergadering van 17 juli 2018. 
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Stand van zaken herpositionering jongerenwerk 

Portefeuillehouder: M.H. Paters 

Aangemeld: PVV (indiener), PvdA-GL (indiener), GBT, CDA, CU 

 

De heer Elzinga verlaat bij dit onderwerp de raadszaal. 

 

Toelichting PvdA-Groen Links 

Motivatie is dat er de beoogde samenwerking is opgezegd door twee van de 

vier partijen en dat er nu nieuwe situatie is ontstaan over het jongerenwerk nu 

en in de toekomst. Dit vraagt om een debat om vanuit de raad aan te geven op 

welke manier het verder moet gaan met het jongerenwerk in Twenterand. 

 

Toelichting PVV 

Na het lezen van de raadsbrief én na het bezoek van de PVV aan Stichting 

Jongerenwerk Den Ham achten wij een debat over de huidige stand van zaken 

binnen het Jongerenwerk zinvol. Er lijkt een patstelling te zijn ontstaan, het 

lijkt alsof betrokkenen op elkaar zitten te wachten. Gezien het laatste debat 

hierover, wat het proces geen goed heeft gedaan in onze ogen, is het tijd voor 

een herpositionering binnen de raad op dit onderwerp. 

De PVV heeft het gevoel dat de situatie zich al een tijdje in een impasse bevindt 

en dat het tijd wordt hieruit te komen en eindelijk toe te werken naar een 

situatie waarin iedereen zich kan vinden, waarin mensen kunnen doen waar ze 

goed in zijn en waar jongeren bij gebaat zijn. Hoe gaan we dit bereiken? 

 

Toezegging: 

-De portefeuillehouder zegt toe na de gesprekken met de stichtingen z.s.m. bij 

de raad terug te komen met een raadsbrief over de uitkomst van de 

gesprekken en een voorstel voor het vervolg van jongerenwerk binnen de 

kaders enerzijds herpositionering en anderzijds coalitieakkoord. 
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De voorzitter concludeert dat de portefeuillehouder gesprekken gaat voeren en 

vervolgens terugkomt met een raadsbrief.  

 

 

Aanbieden Koersdocument Agenda Duurzaam Twenterand 

Portefeuillehouder: M. van Abbema-Wijtsma 

Aangemeld: PvdA-GL (indiener), GBT, CDA, CU, PVV 

 

Toelichting PvdA-Groen Links 

Onderwerp: ‘Aanbieden Koersdocument Agenda Duurzaam Twenterand’ 

Duurzaamheid wordt een van de belangrijkste thema's voor de komende jaren 

en daarmee ook voor Twenterand. Met dit document worden de contouren 

geschetst hoe hier in Twenterand mee om te gaan. Om die reden is het goed 

om hier in de raad over met elkaar in debat te gaan. 

 

De voorzitter sluit dit agendapunt en concludeert dat dit onderwerp zeker 

vaker aan de orde zal komen. 

 

 

 

 

  

 


